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Interpelacja w sprawie remontu nawierzchni ulic Reja i Słowackiego.

Szanowny Panie Prezydencie mieszkańcy z ulic Reja i Słowackiego zwrócili się do mnie z 

prośbą o interwencje w zakresie poprawy nawierzchni tych ulic.                                                    

Obecny stan nawierzchni tych ulic jest  w fatalnym stanie. Występują w nich liczne dziury, 

pęknięcia i miejsca w których droga zapadła się, co wiąże się z utrudnieniami                              

w przemieszczaniu samochodów i może być przyczyną ich uszkodzenia.                               

Zdając sobie doskonale sprawę z trudnej sytuacji finansowej w której obecnie się 

znajdujemy proszę o wykonanie doraźnych napraw nawierzchni tych ulic oraz 

uwzględnienie ich remontu jako zadanie na  przyszły rok budżetowy.

Z góry dziękuję za pozytywne ustosunkowanie się do mojej prośby.

              Z wyrazami szacunku

                                                                                            /-/ Piotr Choduń


